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NOTA DE PREMSA. AJUNTAMENT D’ALCUDIA 
 
Avui dilluns 24 de novembre de 2014, s’ha duit a terme sessió extraordinària, 
amb un total de 16 punts a l’ordre del dia, a més de decrets de batlia i precs i 
preguntes. 
 
Hi ha hagut els tres primers punts que eren els referents a la restructuració de 
les àrees de govern després de la renúncia de Juan L.González de la dedicació 
exclussiva per una qüestió personal i laboral. Així ho ha explicat la batlessa, a 
més de felicitar-lo per la nova etapa. Aquests punts han quedat de la següent 
manera: 
 
Es dóna compte dels decrets de Batlia en matèria de nova organització, 
nomenament de tinent de Batlessa, nomenament de nova membre de la Junta 
de Govern Local, Delegacions i Revocacions. 
 
Cessar el Sr. Juan Luis González Gomila com a membre de la Junta de Govern 
Local i també com a  Primer Tinent de Batlessa, i anomenar Laura Serra Martín 
com a membre de la Junta de Govern Local i Primera tinent de batlessa. 
A aquest punt també hi ha hagut una moficiació de l’estructura administrativa 
municipal, una restructuració dels contegnuts de les àrees.  
      
Modificar l’estructura administrativa municipal  que a partir d’ara serà la 
següent: 
 

1. Àrea de Batlia. 

2. Àrea d’Hisenda, Medi Ambient, Serveis Generals i Manteniment, 
Participació Ciutadana i Joventut. 

3. Àrea de Benestar Social, Sanitat, Normalització Lingüística, Comerç, Fires 
i Mercats. 

4. Àrea de Turisme, Personal,  Esports i Contractació. 

5. Àrea d’Educació, Cultura i Festes. 

6. Àrea d’Urbanisme. 

A aquest punt per tant s’ha donat compte que la primera tinent de batlessa 
Laura Serra passa a tenir les atribucions de les àrees d’hisenda, medi ambient, 
serveis generals i manteniment, participació ciutadana i joventut (que ja tenia), 
així com la Presidència d’EMSA, amb dedicació exclussiva amb una retribució 
anual de de 36.955,80 € 
 
Per altra banda, el regidor Juan L. González tendrà les responsabilitats de 
govern com a regidor d’estadística, informàtica, medi ambient, socorrisme i 
salvament de Platges. 
2.  Prèvia ratificació d’inclusió del present assumpte a l’ordre del dia, examen i 
aprovació proposta de nova composició de la Comissió Especial de Comptes, 
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queda aprovat per majoria ( amb els vots a favor del Grup PP i Carme Garcia) i 
les abstencións del Grup PSOE i PI. 
 
Aprovar la composició de la Comissió Especial de Comptes, segons es detalla:  
 
 
TITULARS SUPLENTS 
Laura Serra Martín Josefina Linares Capó 
Martí Ferrer Totxo Àngela Amer Mir 
Miquel A. Llompart Hernández Domingo Bonnín Daniel 
Joan Gaspar Vallori Guayta Pere J. Malondra Sánchez 
M. del Carme García Cerdà --- 
 
El tercer punt de l’ordre del dia s’aprova per majoria amb els vots a favor del 
Grup PP i Carme Garcia i l’abstenció dels Grups PSOE i PI, Prèvia ratificació 
d’inclusió del present assumpte a l’ordre del dia, examen i aprovació proposta 
de modificació de representants de la corporació en órgans col�legiats: 
 

Nomenar com a representant de la corporació en la Junta de Govern de 
l’organisme autònom d’Alcúdia Radio la regidora Sra. Laura Serra Martín, en 
substitució del regidor Juan Luis González Gomila, del grup municipal del partit 
popular. 
Nomenar com a representant de la corporació en la Junta Rectora del Consorci 
de Promoció Exterior la regidora Sra. Laura Serra Martín, en substitució del 
regidor Juan Luis González Gomila. 
Nomenar com a representant suplent de la corporació en la Junta Rectora del 
Consorci de la Ciutat Romana de Pol�lentia la regidora Sra. Laura Serra Martín, 
en substitució del regidor Juan Luis González Gomila. 
Nomenar com a representant titular de la corporació en la Junta Rectora de la 
Reserva Natural de l’Albufereta la regidora Sra. Laura Serra Martín, en 
substitució del regidor Juan Luis González Gomila. 
 
El punt núm 4. s’aprova per majoria amb els vots a favor del Grup PP, PSOE i  
Carme Garcia i l’abstenció del Grup PI, l’examen i aprovació de la Modificació 
pressupostaria 20/2014 per suplement de crèdit finançat amb baixa. 
 
S’ha aprovat per majoria aquesta modificació pressupostària, per a dotar el 
canon terreny marítimo terrestres amb 100.400 €. 
 

 

El punt núm. 5, s’aprova per Unanimitat l’examen i aprovació proposta de 
modificació dels estatuts de la Fundació Mateu Torrens Salort i renúncia de 
l’Ajuntament a la seva participació en el Patronat, i segons ha explicat el propi 
secretari de la corporació perquè és una fundació privada, i tenint en compte la 
llei de sostenibilitat financera i pressupostària l’ajuntament s’ha de desvincular i 
per això hi renuncia a la seva participació al Patronat de la Fundació Torrens. 
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6. Queda aprovada per majoria amb els vots a favor del Grup PP i Carme 
Garcia i l’abstenció dels Grups PI i PSOE,   l’Examen i aprovació proposta de 
modificació dels estatuts de la Fundació Biblioteca d’Alcúdia. Primer.- Modificar 
els articles 3, 11, 12, 17 dels estatuts de la Fundació Biblioteca d’Alcúdia. 
Concretament, Els fundadors, la condició exclusiva de què exerceix 
l’Ajuntament d’Alcúdia, ordenen que l’execució de les seves competències i 
dels propis fins de la Fundació queden atribuïdes, sense altre excepció que les 
establertes a la Llei, a la bona fe, consciència i saber i entendre de les 
persones que integren els seus òrgans directrius nomenats de conformitat amb 
el previst a aquests Estatuts. Les seves decisions queden eximides del deure 
d’acreditar els criteris en els quals hagin fonamentat tals decisions, sense 
perjudici de les funcions que la legislació vigent confereix al Protectorat com a 
òrgan al qual s’ha de retre compte de la gestió que es desenvolupi. El Patronat 
estarà integrat pel batle o batlessa de l’Ajuntament d’Alcúdia, el regidor/a de 
cultura i un membre de cada grup municipal. La Presidència del Patronat 
correspondrà al batle o batlessa de l’Ajuntament d’Alcúdia. La vicepresidència 
recaurà en el regidor/a de cultura i li correspon la substitució del president/a en 
cas d’absència, vacant o malaltia. Notificar el present acord a la fundació 
Bertelsmann Stiftung i sol�licitar-li que presenti la renúncia dels membres del 
Patronat designats per aquellai Nomenar com a membres del patronat, amb 
efectes des del dia en què aquest hagi acordat la modificació del estatuts i 
s’hagi presentat la renúncia dels patrons designats per la fundació: 

- Presidenta: Sra. Coloma Terrasa, Batlessa-Presidenta de l’Ajuntament. 
- Vicepresidenta: Angela Amer, regidora de cultura de l’Ajuntament. 
- Vocal representant del grup municipal del Partit Popular: Josefina 

Linares. 
- Vocal representant del grup municipal del Partit Socialista: Joan Gaspar 

Vallori.   
- Vocal representant del grup municipal del PI: Joaquín Cantalapiedra. 
- Vocal regidora no adscrita: Carme García 

 
7. Queda aprovada per unanimitat l’Examen i aprovació proposta de ratificació 
de l’acord de la mesa general de negociació sobre mesures de conciliació de la 
vida familiar i laboral dels empleats públics de l’Ajuntament d’Alcúdia. 
 
Segons ha explicat la batlessa Coloma Terrasa és per poder conciliar la vida 
familiar i laboral en cas de persones al seu càrrec, amb discapacitat física o/i 
psíquica i neonats. Així s’ha ratificat l’acord de la Mesa General de Negociació 
de l’Ajuntament Alcúdia, de 17 de novembre de 2014, sobre mesures de 
conciliació de la vida familiar i laboral dels empleats públics de l’Ajuntament 
d’Alcúdia. 
Des del grup municipal socialista Pere Malondra, ha expressat que creuen 
fermament amb la conciliació familiar i laboral. 
 
 
8.Queda aprovat per unanimitat l’ Examen i aprovació proposta de modificació 
del reglament de règim interior del centre de dia d’Alcúdia. 
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PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació del reglament de règim Interior del 
Centre de dia d’Alcúdia, mitjançant la incorporació d’un Annex amb el barem 
d’ingrés pel cas que s’acumulin sol�licituds mentre no hi hagi places vacants al 
centre, valorant l’empadronament i el grau de de necessitat d’ingrés entre 
d’altres baremacions. Així ho ha explicat la regidora d’assumptes socials Carme 
Garcia, el fet que s’hagi prioritzat aquests termes a la baremació. 
S’ha aprovat per unanimitat. 
 
 

9. Aprovada per unanimitat l’Examen i aprovació proposta sobre l’execució de 
la pròrroga prevista en el contracte de gestió de Servei Públic, en modalitat de 
concessió, d’atenció especialitzada en persones majors en la Residència de la 
Tercera Edat i Centre de dia d’Alcúdia. 
 

S’acorda prorrogar per un any a l’empresa que té la concessió, un any més a 
SAR Residencial i Assistencial S.A.”. Per tant serà vigent fins a 2 de desembre 
de 2015, el contracte de gestió del servei públic, en modalitat de concessió 
d’atenció especialitzada a persones majors en la residència de la Tercera Edat i 
Centre de dia d’Alcúdia. 
 

 

10. Elecció Jutge de Pau Substitut d’aquest Municipi. 
 
Presentades tres candidatures: Luis Carlos Pueyo, Tomàs Adrover i Angela 
Bosch,  i donada la votació ha  estat elegit Tomás Adrover Albertí  com a jutge 
de pau substitut, amb 12 vots i Angela Bosch, amb 5 vots. 
 
 
 
11. Aprovat per unanimitat l’Examen ratificació Resolució d’interposició de 
recurs potestatiu de reposició contra l’acord de la Junta Rectora del Consorci 
Borsa d’allotjaments turístics de data 2 d’octubre de 2014. 
 
Interposar recurs de reposició contra l’acord de la Junta Rectora del Consorci 
per a la Millora de les Infraestructures Turístiques i pel foment de la 
desestacionalització de l’oferta de l’illa de Mallorca, de 2 d’octubre de 2014, 
perquè validi el seu acord de 2 d’octubre de 2014. 
S’ha explicat el punt per part de la regidora de turisme Josefina Linares, ha 
explicat que se fan al.legacions perquè no s’estava d’acord amb la decisió, i 
que el projecte que interessava, el de l’oficina de turisme, està avalat i amb 
suport de les agrupació hoteleres d’Alcúdia i de la restauració. 
Des de l’oposició s’ha donat suport  a aquest recurs, així ho ha explicat Pere 
Malondra del PSOE, el que ha trobat que era una descoordinació des de la 
Conselleria de turisme després de visitar Alcúdia. I per la seva banda, 
M.Llompart del Pi també ha explicat que el que se fa amb aquest recurs, que li 
han donat igualment suport, és defensar els interessos d’Alcúdia. 
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12. Examen proposta d’ampliació del període en que els establiments 
comercials situats en la zona de gran afluència Turística d’Alcúdia gaudiran de 
plena llibertat per determinar els dies i les hores d’obertura al Públic.  
Punt retirat de l’ordre del dia a petició del portanveu socialista Pere Malondra i 
amb matisos aportats des del Pi, per D.Bonnin, i després dels dubtes que han 
sorgit sobre com afectaria el petit comerç d’Alcúdia aquestes normatives, i per 
això s’ha optat a retirar-ho, així ho ha fet la batlessa. 
 
 
 
13. Aprovada per unanimitat l’Examen i aprovació proposta de Resolució que 
presenta el Grup Municipal El Pi-Proposta per les Illes a favor del Servei de 
Radioteràpia a Menorca i Eivissa.   
 

Segons la moció, que ha explicat el regidor del Pi Joaquín Cantalapiedra, 
argumentant l’incompliment per part del govern amb el servei de radioteràpia, 
tant a Eivissa, com a Menorca (que no en tendrà fins a desembre de 2015, 
segons se llegia a la moció), el punt s’ha aprovat amb els vots favorables de 
tots els membres de la corporació municipal. 
 

 
14. Aprovada per unanimitat l’Examen Moció que presenta el Grup Municipal El 
Pi-Proposta per les Illes relativa a la campanya d’informació sobre el procés 
general de devolució de l’impost sobre l’increment de valor dels terrenys de 
naturalesa urbana abonats conseqüència de transmissions d’habitatges 
habituals mitjançant dacions en pagament o execucions hipotecàries.  
 
També des del Pi, amb el regidor Joaquín Cantalapiedra, s’ha presentat la 
moció del PI, referent a una campanya informativa per als afectats pel tema de 
les plusvàlues. Així ho ha afirmat la batlessa que es farà aquesta campanya 
informativa i la moció s’ha aprovat per unanimitat. 
 
15. Examen proposta sobre declaració institucional 25 novembre 2014 dia 
Internacional per a l’eliminació de la violència contra les dones. S’ha aprovat 
per unanimitat. I a més s’ha duit a terme, després de l’aprovació del punt UN 
MINUT DE SILENCI. 
 
Es presenta la proposta de la Regidora Delegada de Benestar Social de data 
14 de novembre de 2014, la qual diu: 
 
“En la Conferència Mundial de Beijing, ja es va reconèixer la violència contra 
les dones com un obstacle per a la igualtat, el desenvolupament i la pau dels 
pobles, que impedeix que les dones gaudeixin dels drets humans i llibertats 
fonamentals. 
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L’eradicació de les vulneracions dels drets humans i llibertats fonamentals és 
un mandat normatiu derivat dels tractats internacionals de les Nacions Unides i 
la Unió Europea, ratificats per el Govern d’Espanya, per tant ha de ser tractada 
amb màxima prioritat en les agendes de les diverses administracions públiques 
com a garants dels drets de les dones. 
 
Lluny del mite que en les generacions més joves, la desigualtat entre dones i 
homes i la violència contra les dones estan ja superades, la realitat ens mostra 
que la incidència de la violència de gènere en la població juvenil és preocupant. 
 
Les dades indiquen un augment de l’assetjament sexual per part dels al�lots en 
edat adolescent, una major violència en les relacions de festeig i una baixada 
en l’edat de la interposició de les denúncies. És imprescindible promoure 
polítiques i actuacions adreçades a la sensibilització social i a una educació en 
el valor de la igualtat, així com també, l’eradicació de la desigualtat estructural 
que encara avui persisteix en la nostra organització social. És molt clar: com 
més igualtat, menys violència. 
 
Reiteram, una vegada més, la nostra condemna ferma de qualsevol expressió 
de violència contra les dones i el nostre suport institucional i incondicional ales 
dones víctimes i als seus fills i filles. Cal recordar les 43 dones mortes 
assassinades enguany a Espanya i, especialment, les de les Illes Balears: Olha 
Yuriyiuna, Rosa Maria Martínez, Isabel Barceló.  
 
És per això que l’Ajuntament d’Alcúdia manifesta el compromís com a 
administració pública de compartir la lluita contra la violència de gènere per 
mitjà de polítiques i actuacions públiques dirigides a promoure la igualtat entre 
dones i homes, com un valor social inqüestionable per a una societat que se 
sustenti sobre la defensa dels drets inalienables i irrenunciables per a la igualtat 
i la dignitat de totes les persones. 
 
En coherència amb aquest compromís, i des de la unitat de tota la corporació 
local, serveixi aquesta declaració institucional per fer palesa una responsabilitat 
compartida com a institució pública i com a poble a fi d’aconseguir una societat 
lliure de violència contra les dones.” 
 
Precs i Preguntes. 
 
PSOE 
 
El portanveu del PSOE d’Alcúdia.Pere Malondra ha fet una sèrie de precs i 
preguntes:  
 
Prec de la comissió tècnica, per la falta de preparació de les comissions 
informatives. La batlessa ha respost que espera que no torni a passar. 
 
2.Convocatòria del consell escolar. 
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És necessari convocar-lo. Des del Govern, se li ha contestat que el Consell 
escolar municipal està convocat per dia  28 de novembre. 
 
3.Substitucions de metges del PAC 
La Batlessa contesta que des del moment que es va posar en coneixement, es 
va actuar i va fer d’intermediària, de mediadora, informant a la Conselleria 
perquè se resolgués el més aviat possible.  
 
4. Pere Malondra ha demanat sobre la tramitació de l’Ordenança de via pública, 
a la qual cosa la Batlessa Coloma Terrasa ha respost que té el compromís i així 
ho farà de convocar-los, que ara se tenien reunions prèvies a nivell tècnic. 
 
4. El portantveu socialista ha demanat sobre el carril-bici,  pareixia que estava 
tot arreglat, va sortir per premsa que Muro no estava segur . 
La Batlessa contesta que Muro pareix que té una sèrie de dubtes i sempre 
deim que ha d’ésser un projecte conjunt. La regidora de turisme, Fina Linares 
ha explicat que sembla que Muro té dubtes a l’hora d’avançar els doblers de la 
seva part del projecte.  Des dels socialistas s’espera que se solventi.solventi. 
 
5.Prec de la Fira d’Alcúdia 
Falta d’organització de gent que havia de muntar les paradetes, i que sobretot 
moltes queixes de la gent que hi havia menjar i beguda devora estands 
d’artesans, de rooba i quedava un poc desorganitzat. La regidora responsable 
Carme Garcia ha explicat que com a d’altres fires, els artesans podien triar on 
tenir la parada, i que d’artesans n’hi havia uns quaranta. 
 
 
PI-Proposta per les Illes. 
 
 
Domingo Bonnín ha expressat que algunes preguntes ja les havia formulades 
el grup socialista (temes del Pac, temes de l’ordenança d’ocupació de via 
públicaS) 
 
Ha fet un prec que al final de temporada i a principi se fan petites obres  i  
deixen els enderrocs, pel carrer i per solars i s’hauria de controlar un poc més. 
 
Ha tornat a demanar com es trobava la qëstió de l’ampliació de depuradora. La 
batlessa ha explicat que ja s’havien remès a la Conselleria de medi amb ient, 
els projectes tant d’ampliació de la depuradora i el projecte de l’estació 
impulsora. 
Per la seva banda Miquel Llompart ha demanat  que en els carrers d’Alcúdia 
están llevant els tendals elèctrics. També ha demanat sobre el tema de la 
Fundació Beltesman, com está el programa Biblioteca Escola? La regidora 
Angela Amer ha explicat que la persona responsable va partir per motius 
personals l’any passat i ara tot d’una es vol posar en marxa. 
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També des del grup municipal del Pi, s’ha demanat sobre el Tema de l’hort 
ecosocial, que consideren que no  s’ha fet el canvi d´ús ni hi ha res sembrat. La 
regidora responsable Carme Garcia ha expressat que s’hi fa feina, i que hi han 
acudit molts de voluntaris i que sí que hi ha activitat, s’hi sembra i se duen 
aliments al banc d’aliments. 
També Llompart ha entrat en valoració sobre el mercat “modèlic” o la fira 
“modèlica”. A aquest tema hi ha hagut discussió i dialèctica entre el Pi i la 
regidora no adscrita, amb retrets sobre la passada legislatura. La Regidora de 
fires i comerç, Carme Garcia, entre d’altres termes ha expressat, que del 
mercat d’Alcúdia tothom que monta els estands té els papers en regla.Tothom 
té autònom, assegurança de responsabalitat civil. En aquest tema hi ha hagut 
un debat intens. 
Per últim, sobre la fira d’abril, també el regidor del Pi M.Llompart ha expressat 
sobre les  valoracions del ple anterior, va dir la regidora que els dos portanveus 
no vàren assistir a la inauguració de la feria de abril i per això estaven en contra 
de la fira. Ha retret a la regidora aquestes afirmacions, que, segons el 
portantveu del Pi, no són certes, i ha justificat que ell era a fer feina, i altres 
membres del Pi hi anaren en representació del grup, i ha anunciat que podria 
prendre mesures legals, com una denúncia per calúmnies. Aquest punt ha estat 
debatut entre el Pi i la regidora no adscrita, i també amb una intervenció des del 
PSOE. 
Abans de finalitzar el ple, i sobre preguntes de temes de l’ordre del dia hi ha 
hagut una intervenció del públic, en aquest cas per part del President de la 
Fundació Torrens, Gonzalo González, ha expressat que amb aquest canvi de 
titularitats i donat que a la Fundació es duen a terme moltes activitats del 
municipi, consideren que l’Ajuntament hi hauria de tenir un representant dins el 
Patronat i que els convidava a esser-hi. 
 
 

Si necessitau ampliar la informació podeu contactar amb el servei de premsa 
de l’ajuntament d’Alcúdia 971548811 651890990. 


